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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr XV/2025 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 5 marca 2025 roku  

Obrady rozpoczęto 5 marca 2025 roku o godz. 14:30, a zakończono o godz. 19:48 tego samego 
dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     21 

Nieobecnych                                                      -       0 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył XV zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską, Sekretarza Miasta  

Pana Waldemara Siurka. 

Przywitał obecnego Dyrektora OSiR Pana Pawła Smyka. 

Przywitał naczelników, kierowników i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

Przypomniał, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Urzędu Miasta pod 

adresem: www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków.  

W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 
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Stwierdził, że w obradach XV sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności  

20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XV sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XV sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz pozostałymi materiałami 

został Państwu radnym doręczony w terminie. Zapytał, czy są wnioski do przedstawionego 

porządku obrad ? Stwierdził, że nie ma wniosków o zmianę porządku obrad.  

Poinformował, że porządek obrad XV sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XV sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta  

i z działalności Burmistrza w okresie od XIV sesji Rady Miasta. 
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków z kontroli realizacji zadania 

"Budowa ul. Królik (102416L) w m. Łuków". 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 
7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Łuków  

za 2024 rok. 
8. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego 

i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Porządku Publicznego Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 
11. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Łuków  

za 2024 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Łuków na 2025 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy "Rondo Pamięci 

Żydów Łukowskich" skrzyżowaniu w ruchu okrężnym, zlokalizowanemu w Łukowie,  
w alei Króla Władysława Jagiełły, pomiędzy ulicami Radzyńską i Świderską. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwolnienia z opłat  
za parkowanie osób po ukończeniu 85 roku życia. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  

dla niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Łuków oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych od dnia 1 września 2025 roku. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  
w Łukowie przy ul. Stawki. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
25. Wolne wnioski i informacje. 
26. Zamknięcie. 
 

Obrady opuścił Przemysław Wereszczyński Radny. 

Do obrad dołączył Przemysław Wereszczyński Radny. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 

Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta.  

Poinformował, że protokół zostały zatwierdzony przez przewodniczącego obrad. Nie było 

zgłoszeń o wprowadzenie poprawek.  

Stwierdził, że: 

Protokół z XIV sesji Rady Miasta został przyjęty bez 
uwag. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XIV sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 

w okresie od XIV sesji Rady Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od XIV sesji Rady 

Miasta. 

 

Paweł Smyk Dyrektor OSiR – przedstawił koncepcję funkcjonowania OSiR. 
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Daniel Lonty Dyrektor SP Nr 5 - przedstawił koncepcję funkcjonowania SP Nr 5. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Sebastian Ignaciuk Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Łukasz Bober Radny, Krzysztof Jodełko 

Radny, Andrzej Skwarek Radny, Sławomir Smolak Radny, Jerzy Siwiec Radny, Arkadiusz 

Pogonowski Radny, Monika Jędrzejkowska Radna. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Paweł Smyk 

Dyrektor OSiR, Daniel Lonty Dyrektor SP Nr 5, Tomasz Goławski Kierownik Referatu 

Promocji. 

W trakcie realizacji punktu: 

Obrady opuścili: Przemysław Wereszczyński Radny, Tomasz Świniarski Radny, Monika 
Jędrzejkowska Radna, Andrzej Skwarek Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Marcin Mościcki 
Radny, Maciej Kazana Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Łukasz Bober Radny. 

Do obrad dołączyli: Artur Gałach Radny, Przemysław Wereszczyński Radny, Tomasz 
Świniarski Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Andrzej Skwarek Radny, Grzegorz Gomoła 
Radny, Maciej Kazana Radny, Krzysztof Jodełko Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 
w okresie od XIII sesji Rady Miasta. 

Ogłosił 25 minut przerwy. Po przerwie wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu z porządku obrad. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków z kontroli realizacji zadania 

"Budowa ul. Królik (102416L) w m. Łuków". 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków z kontroli realizacji zadania "Budowa 

ul. Królik (102416L) w m. Łuków". 

Poprosił o przedstawienie Sprawozdania Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  
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Pana radnego Sebastiana Ignaciuka. 

 

Sebastian Ignaciuk Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – przedstawił 

sprawozdanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Łuków z kontroli realizacji zadania "Budowa 
ul. Królik (102416L) w m. Łuków". 

 

W trakcie realizacji punktu do obrad dołączyli: Andrzej Skwarek Radny, Emilia Chruściel 

Radna, Jerzy Siwiec Radny, Artur Gałach Radny. 

 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Poprosił o przedstawienie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana radnego 

Andrzeja Skwarka. 

 

Andrzej Skwarek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

 

W trakcie realizacji punktu: 

- obrad opuścił Bartłomiej Bryk Radny; 

- do obrad dołaczył Bartłomiej Bryk Radny. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Łuków 

za 2024 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Łuków za 2024 

rok. 
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Poprosił o przedstawienie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana radnego Grzegorza Gomołę.  

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP  – przedstawił sprawozdanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania 

Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Poprosił o przedstawienie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Pana radnego Sławomira Smolaka.  

 

Sławomir Smolak Przewodniczący Komisji FBPPiGG  – przedstawił sprawozdanie, 

odsyłając zainteresowanych do szczegółowych informacji na stronę BIP UM. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  
i Gospodarki Gruntami za 2024 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  
i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Poprosił o przedstawienie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Pana radnego Pawła Stogę.  

 

Paweł Stoga Przewodniczący Komisji GKOŚiDG  – przedstawił sprawozdanie. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 
Gospodarczej za 2024 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 

Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

Poprosił o przedstawienie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego Pana radnego Tomasza Świniarskiego.  

 

Tomasz Świniarski Przewodniczący Komisji ZPSiPP  – przedstawił sprawozdanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego  
za 2024 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Łuków 
za 2024 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Łuków  

za 2024 rok. 

Poprosił o przedstawienie sprawozdania Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Panią radną Monikę Jędrzejkowską.  

 

Monika Jędrzejkowska Przewodnicząca Komisji EKiS – przedstawiła sprawozdanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 
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Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Łuków za 2024 rok. 

W trakcie realizacji punktu: 

-  obrady opuścił Sławomir Smolak  Radny; 

- do obrad dołaczył Sławomir Smolak Radny. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   zwrócił się dfo Państwa radnych mówiąc,  

że w kolejnych punktach od 12 do 16 Wysoka Rada podejmie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy poszczególnych Komisji stałych Rady na 2025 rok.   

Zaproponował, aby przy realizacji wymienionych punktów przystąpić do dyskusji  

bez uprzedniego referowania. Jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, uzna, że wymienione punkty będą 

procedowane w ten sposób. Stwierdził, że nie widzi sprzeciwu.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Łuków na 2025 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Łuków na 2025 rok. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił 

Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przeszedł  

do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Łuków na 2025 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Uchwała otrzymała numer XV/104/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, 
Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków 
na 2025 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł  

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, Budownictwa, 
Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków na 2025 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania 
Przestrzennego i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Łuków 
na 2025 rok. 

Uchwała otrzymała numer XV/105/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków na 
2025 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł  

do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków na 2025 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków 
na 2025 rok 

Uchwała otrzymała numer XV/106/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Porządku Publicznego Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej 

i Porządku Publicznego Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł  

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego Rady Miasta Łuków na 2025 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
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NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Uchwała otrzymała numer XV/107/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Miasta Łuków na 2025 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta 
Łuków na 2025 rok. 

 
Uchwała otrzymała numer XV/108/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy "Rondo 
Pamięci Żydów Łukowskich" skrzyżowaniu w ruchu okrężnym, zlokalizowanemu  
w Łukowie, w alei Króla Władysława Jagiełły, pomiędzy ulicami Radzyńską i Świderską. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 17 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy "Rondo Pamięci 

Żydów Łukowskich" skrzyżowaniu w ruchu okrężnym, zlokalizowanemu w Łukowie, w alei 

Króla Władysława Jagiełły, pomiędzy ulicami Radzyńską i Świderską. 

Poinformował, że petycja  wpłynęła do tut. Urzędu 29 stycznia br.  

Jako Przewodniczący Rady – zgodnie z procedurą określoną w Statucie Miasta, petycję 

przekazał do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Tym tematem Komisja 

zajmowała się na posiedzeniu w dniu 12 lutego br.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnego Grzegorza Gomołę  

o przedstawienie opinii Komisji.  

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił wniosek, a następnie opinię 

Komisji SWiP w sprawie.  

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   powiedział, że z uwagi na to, że  opinia Komisji 

nie jest wiążąca dla Wysokiej Rady, pod obrady sesji zostały przedłożone dwa projekty uchwał. 

Pierwszy projekt zakłada w swej treści uwzględnienie petycji - zgodnie z opinią Komisji SWiP. 

Natomiast drugi projekt zakłada w swej treści jej nieuwzględnienie. Po przeprowadzeniu 

dyskusji oba projekty uchwał zostaną poddane pod głosowanie. Otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Grzegorz Gomoła Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

stanowiska w sprawie. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił stanowisko. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przed głosowaniem przypomniał obowiązującą w tym względzie procedurę.  

Powiedział, że w pierwszej kolejności poddany zostanie pod głosowanie projekt uchwały,  

w którym petycję uwzględnia się. Z kolei przejdziemy do głosowania nad drugim projektem 
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uchwały, w którym petycji się nie uwzględnia.  Uchwała podejmowana jest zwykłą większością 

głosów. Przechodzi projekt, który otrzyma większą ilość głosów „za”.  Podsumowując, 

stwierdził, że chcąc, aby ta uchwała była podjęta, należy głosować „za” w pierwszym 

głosowaniu, a w drugim „przeciw”. Przeszedł do głosowania nad pierwszym projektem 

uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy "Rondo Pamięci 
Żydów Łukowskich" skrzyżowaniu w ruchu okrężnym, zlokalizowanemu w Łukowie, w alei 
Króla Władysława Jagiełły, pomiędzy ulicami Radzyńską i Świderską, w której postanawia 
się petycję uwzględnić. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartłomiej Bryk 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przystąpił 

do głosowania nad drugim projektem uchwały. Po odczytaniu formuły, w związku  

ze zgłaszanymi z Sali obrad wątpliwościami, wyjaśnił, że radni, którzy chcą, aby głosowany 

przed chwilą projekt uchwały był obowiązujący, powinni głosować „przeciw” w tym 

głosowaniu. Podkreślił jednocześnie, że każdy radny podejmie decyzję zgodnie z własnym 

przekonaniem i sumieniem. Udzielił głosu radnemu Grzegorzowi Gomole. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – podkreślił, że 16 radnych opowiedziało się za projektem uchwały, 

a w trakcie dyskusji nie padły żadne wnioski formalne co do zmiany jej treści. Zwrócił uwagę, 

iż sugestia, by ci sami radni teraz mieli głosować „przeciw”, jest niezrozumiała i rodzi pytanie 

o zasadność ponownego procedowania. Wskazał, że opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

nie jest wiążąca dla Rady, a skoro nie pojawiły się konkretne wnioski przeciwne, to – jego 

zdaniem – sprawa powinna być uznana za rozstrzygniętą. W związku z tym oświadczył,  
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że nie weźmie udziału w powtórnym głosowaniu i zasugerował, by na przyszłość była jasna 

opinia jak w takiej sytuacji postępować.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   poprosił o odniesienie się do wypowiedzi radnego 

radcę prawnego UM i pomoc obecnym radnym w podjęciu właściwej decyzji. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM – zwrócił uwagę, że w polskim prawie istnieje tylko 

jedna sytuacja, w której niepodjęcie uchwały o określonej treści jest równoznaczne z podjęciem 

uchwały o treści przeciwstawnej, a dotyczy ona głosowania nad wotum zaufania dla burmistrza. 

W kontekście aktualnej dyskusji przyznał rację argumentom przedstawionym przed chwilą 

przez radnego, dodając jednak, że nigdy nie będzie idealnego sposobu procedowania  

w gremium liczącym 21 osób, z których każda ma własne poglądy i prawo zarówno do ich 

wyrażania, jak i do niewyrażania. Zauważył, że obecna sytuacja może wydawać się absurdalna 

– skoro 16 radnych głosowało za uchwałą uwzględniającą petycję, ale nie zmienia to faktu,  

że za drugim projektem uchwały może zagłosować 17 radnych, nawet jeśli nie wyrazili oni jak 

do tej pory żadnego zdania przeciwnego. Zaznaczył, że przepisy statutowe wciąż mogą być 

udoskonalane, a w obecnym stanie prawnym Przewodniczący postępuje słusznie, poddając pod 

głosowanie również drugi projekt uchwały. Jednocześnie zaznaczył, że nie będzie nikogo 

namawiał do udziału w głosowaniu, bo udział w głosowaniu jest jedną z prerogatyw radnego. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu uchwały uznającej petycję  

za niezasadną nie odnajduje żadnych argumentów, wniosków złożonych przez radnych, które 

uzasadniałyby projekt uchwały. Podkreślił, że gdyby ktoś z radnych oficjalnie stwierdził, 

 iż nie zgadza się z treścią petycji i złożył wniosek o uznanie jej za bezzasadną, byłoby to 

uzasadnieniem dla projektu. Obecnie jednak nie pojawił się żaden głos wyraźnie kwestionujący 

zasadność petycji, co – zdaniem radnego – pozostawia uchwałę uznającą petycję za niezasadną 

bez odpowiedniego uzasadnienia. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM –  stwierdził, że rozumie absurdalność całej sytuacji,  

ale jednocześnie dostrzega pewne „światełko w tunelu”. Zwrócił uwagę, iż tak jak podniósł  

to radny, z sali nie padł żaden głos, który mógłby stanowić choćby przyczynek do sporządzenia  

uzasadnienia do uchwały o nieuwzględnieniu petycji. Z tego powodu stwierdził, że jest duże 

prawdopodobieństwo, że druga uchwała po prostu nie zostanie podjęta, w związku z czym nie 

będzie konieczności sporządzania uzasadnienia. 
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Jerzy Siwiec Radny –  ocenił, że głosowanie nad drugim projektem uchwały miałoby sens 

wyłącznie wówczas, gdy w pierwszym głosowaniu liczba głosów „za” byłaby mniejsza niż 

połowa składu radnych obecnych na sali obrad. Zwrócił również uwagę na znaczenie zdrowego 

rozsądku i logicznego myślenia. 

 

Monika Jędrzejkowska Radna – złożyła wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

procedowanego projektu uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 5-minutową przerwę, by dać radcy 

prawnemu czas na ponowną analizę sytuacji. Po przerwie ma zostać przedstawiona ostateczna 

informacja, która umożliwi radnym podjęcie decyzji. 

Po przerwie wznowił obrady.  

Poprosił radcę prawnegu UM o odniesienie się do dyskusji z uwzględnieniem skutków braku 

głosowania nad drugim wariantem uchwały w przypadku przyjęcia wniosku formalnego. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM –  wyjaśnił, że radni nie głosują obecnie dwóch różnych 

uchwał, lecz wciąż procedują nad jednym punktem obrad - punkt 17, w którym pojawiły się 

dwa projekty uchwały. Taka sytuacja, zgodnie ze Statutem, nazywana jest „opcją” i przewiduje 

specyficzną procedurę głosowania, zgodnie z którą wygrywa projekt uzyskujący większą liczbę 

głosów. Zaznaczył, że możliwe jest teoretycznie, iż jeden projekt otrzyma 15 głosów, a drugi 

19 – oba będą więc miały większość, ale ten z 19 głosami będzie miał więcej głosów „za”  

niż poprzedni. Odnosząc się do wniosku formalnego o zdjęcie tego punktu z porządku obrad, 

wskazał, że dotyczyłoby to obu projektów, zarówno tego, który otrzymał już 16 głosów,  

jak i drugiego, co oznaczałoby zdjęcie z porządku obrad całości tego punktu, włącznie  

z projektem, który już został poddany głosowaniu. 

 

Monika Jędrzejkowska Radna – wycofała wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

procedowanego projektu uchwały. 

 

Bartłomiej Bryk Radny – zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem, co będzie, jeśli wynik 

powtórzy się w przeciwną stronę ? 
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Michał Mościcki radca prawny UM –  odpowiedział, że powtarza się głosowanie  

aż do skutku. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy ktoś z Państwa radnych, zanim 

przejdziemy do głosowania nad drugim wariantem tego projektu uchwały, chciałby jeszcze 

zadać pytanie, aby mieć pewność, w jaki sposób głosować ? 

 

Sławomir Smolak Radny -  poprosił, aby na przyszłość radca prawny sprawdził zgodność 

Statutu z ustawą o petycjach. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby 

jeszcze w tym temacie zabrać głos ? Stwierdził, że nie widzi chętnych do zabrania głosu. 

Zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą 

przycisku kworum. Przeszedł do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy "Rondo Pamięci 
Żydów Łukowskich" skrzyżowaniu w ruchu okrężnym, zlokalizowanemu w Łukowie, w alei 
Króla Władysława Jagiełły, pomiędzy ulicami Radzyńską i Świderską, w której postanawia 
się petycji nie uwzględnić.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (7) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Maciej 
Kazana, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Bartłomiej Bryk, Grzegorz Gomoła, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Sławomir Smolak, 
Tomasz Świniarski 
BRAK GŁOSU (4) 
Monika Jędrzejkowska, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji 
w sprawie nadania nazwy "Rondo Pamięci Żydów 
Łukowskich" skrzyżowaniu w ruchu okrężnym, 
zlokalizowanemu w Łukowie, w alei Króla Władysława 
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Jagiełły, pomiędzy ulicami Radzyńską i Świderską, w której 
postanawia się petycję uwzględnić. 

Uchwała otrzymała numer XV/109/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwolnienia z opłat  
za parkowanie osób po ukończeniu 85 roku życia. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 18 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwolnienia z opłat za parkowanie 

osób po ukończeniu 85 roku życia. 

Poinformował, że petycja  wpłynęła do tut. Urzędu 22 stycznia br. Petycję przekazał  

do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, która tym tematem zajmowała  

się na posiedzeniu w dniu 12 lutego br. Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji radnego Grzegorza Gomołę o przedstawienie opinii Komisji.  

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił treść petycji oraz opinię 

Komisji SWiP. 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poprosił Burmistrza o przedstawienie swojego 

stanowiska w sprawie.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił stanowisko w sprawie. 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że tak jak w przypadku poprzedniej 

petycji pod obrady sesji zostały przedłożone dwa projekty uchwał. Pierwszy projekt zakłada  

w swej treści nieuwzględnienie petycji - zgodnie z opinią Komisji SWiP. Natomiast drugi 

projekt zakłada w swej treści jej uwzględnienie. Po przeprowadzeniu dyskusji oba projekty 

uchwał, tak jak w punkcie poprzednim porządku obrad,  zostaną poddane pod głosowanie. 

Otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Krzysztof Okliński Radny, Jerzy Siwiec Radny, Paweł Stoga Radny, 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Grzegorz Gomoła Radny, Andrzej Skwarek 

Radny, Sławomir Smolak Radny.  
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Grzegorz Gomoła Radny – złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy jest sprzeciw wobec wniosku 

formalnego. Stwierdził, że sprzeciwu nie widzi. Udzielił głosu radnemu, który zgłosił chęć 

zabrania głosu przed wnioskiem formalnym. 

 

Głos zabrał: 

Paweł Stoga Radny  

 

Jerzy Siwiec Radny – dopytywał, dlaczego Przewodniczący udzielił głosu radnemu,  

w sytuacji, gdy radny Grzegorz Gomoła złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji ? 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wyjaśnił, że zgodnie ze Statutem Miasta radni, 

którzy zgłosili chęć zabrania głosu przed złożeniem wniosku formalnego o zamknięcie 

dyskusji, mogą przed jego procedowaniem zabrać głos.  

 

Monika Jędrzejkowska Radna – zabrała głos w kwestii formalnej, zwracając uwagę,  

że w omawianym punkcie porządku obrad są dwa projekty uchwały. Odczytała treść § 94 ust.1 

Statutu Miasta, który stanowi, że Rada Miasta jest związana uchwałą od chwili jej podjęcia. 

Dopytywała, czy Rada powinna głosować nad drugim projektem uchwały ?  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – stwierdził, że sytuacja jest taka sama,  

jak w przypadku poprzedniego  punktu, radca prawny UM zaprezentował stanowisko, i -  choć 

nie wszyscy zostali przekonani – procedura będzie przebiegała w ten sam sposób. Poprosił 

Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum.  Z kolei przeszedł 

do głosowania nad wnioskiem formalnym o zamknięcie dyskusji.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zamknięcie dyskusji w punkcie 18 pt.: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 
sprawie zwolnienia z opłat za parkowanie osób po ukończeniu 85 roku życia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Monika Jędrzejkowska, Maciej 
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Kazana, Jarosław Okliński, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
PRZECIW (7) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Bober 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Wniosek przeszedł  

Przystąpił do głosowania. Powiedział, że  w pierwszej kolejności poddany zostanie pod 

głosowanie projekt uchwały, który zakłada w swej treści nieuwzględnienie petycji. Z kolei 

przejdziemy do głosowania nad drugim projektem uchwały, w którym petycję się uwzględnia.  

Uchwała podejmowana jest zwykłą większością głosów. Przechodzi projekt, który otrzyma 

większą ilość głosów „za”.  

Przypomniał, że intencją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji było nieuwzględnienie petycji.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwolnienia z opłat za parkowanie 
osób po ukończeniu 85 roku życia, w której postanawia się nie uwzględnić petycji..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, 
Tomasz Świniarski 
PRZECIW (3) 
Artur Gałach, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Arkadiusz Pogonowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Kazana 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przystąpił 

do głosowania nad drugim wariantem projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwolnienia z opłat za parkowanie 
osób po ukończeniu 85 roku życia, w której postanawia się petycję uwzględnić. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Artur Gałach, Jerzy Siwiec 
PRZECIW (7) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Sebastian Ignaciuk, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartłomiej Bryk 
BRAK GŁOSU (7) 
Emilia Chruściel, Grzegorz Gomoła, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji 
w sprawie zwolnienia z opłat za parkowanie osób  
po ukończeniu 85 roku życia, w której postanawia się  
nie uwzględnić petycji. 

Uchwała otrzymała numer XV/110/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

W trakcie realizacji punktu: 

- obrady opuścili: Monika Jędrzejkowska Radna, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, 

Sebastian Ignaciuk Radny; 

- do obrad dołączyli: Monika Jędrzejkowska Radna, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący 

RM. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu "Korpus Wsparcia Seniorów"  
na rok 2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 19 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 28 lutego br. 

Poprosił  Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Dyrektora CUS w Łukowie. 

 

Dorota Zakrzewska Dyrektor CUS – omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Sławomir Smolak Radny, Artur Gałach Radny, Krzysztof Okliński Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Dorota Zakrzewska Dyrektor CUS. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Proszę Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

 
Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu 
"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025 

 
Uchwała otrzymała numer XV/111/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  
dla niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 20 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  

dla niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 3 marca br. 

Poprosił Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Naczelnika Wydziału 

Edukacji.  

 

Krzysztof Stepniak Naczelnik Wydziału Edukacji – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrał: 

Sławomir Smolak Radny. 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Krzysztof Stępniak Naczelnik Wydziału Edukacji. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
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NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych podmiotów 
oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 
 
 

Uchwała otrzymała numer XV/112/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił Artur Gałach Radny. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Łuków oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych od dnia 1 września 2025 roku. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 21 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Łuków oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2025 roku. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 3 marca br. 

Poprosił Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Do obrad dołączył Artur Gałach Radny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały.  

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Łuków oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych od dnia 1 września 2025 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
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Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Miasto Łuków oraz określenia granic obwodów publicznych 
szkół podstawowych od dnia 1 września 2025 roku 
 
 

Uchwała otrzymała numer XV/113/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Łukowie przy ul. Stawki. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 22 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie przy ul. Stawki. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 4 marca br. a także Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 5 marca br.   

Poprosił Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Naczelnika Wydziału 

GNiPP. 

 

Anita Wojtal Naczelnik Wydziału GNiPP - omówiła projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Andrzej Skwarek Radny, Paweł Stoga Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Anita Wojtal Naczelnik Wydziału GNiPP, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Łukowie przy ul. Stawki. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz 
Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartłomiej Bryk, Jerzy Siwiec 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż nieruchomości położonej w Łukowie  
przy ul. Stawki 

Uchwała otrzymała numer XV/114/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 23 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 5 marca br.    

Poprosił Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta  - omówiła proponowane zmiany w budżecie.  
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2025. 

Uchwała otrzymała numer XV/115/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 24 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta  - omówiła proponowane zmiany w budżecie.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
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Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej 

Uchwała otrzymała numer XV/116/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

25. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 25 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- w dniu 19 lutego br. wpłynęło  zawiadomienie LUW w Lublinie o wszczęciu postępowania 

w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIV/95/2025 Rady Miasta Łuków z dnia  

29 stycznia 2025 roku w sprawie uchwalenia mpzp m. Łuków dla terenu położonego  

w Łukowie pomiędzy terenem PKP, rzeką Krzną południową, ul. Doktora Andrzeja 

Rogalińskiego, ul. Partyzantów, ul. Cieszkowizna, ul. Prusa i ul. Międzyrzecką. 

Pan Burmistrz udzielił wyjaśnień w pismie z dnia 19 lutego br.  

- 25 lutego br. do Rady Miasta wpłynęła petycja dotycząca zamiany nieruchomości,  

która została skierowana do rozpatrzenia przez Komisję SWiP. 

Korespondencja została Państwu radnym przesłana na służbowe skrzynki mailowe. 

- dziś przed obradami wpłynęło pismo kierowane do Rady Miasta i Burmistrza  

w sprawie podjęcia działań zmierzających do kompleksowej przebudowy ulicy Strzelniczej.  

Z kolei przypomniał Państwu radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych  

za 2024 rok według stanu na dzień 31 grudnia 2024 roku w terminie do dnia 30 kwietnia br. 

Zaapelował do Państwa radnych, którzy bezpośrednio otrzymali uwagi z Urzędu Skarbowego, 

aby wskazane błędy zostały wyeliminowane.  

 

Krzysztof Okliński Radny – zwrócił się do Burmistrza z pytaniem, czy posiada informacje co 

się dzieje z sygnalizacją świetlną na skrzyżowaniu ulicy Warszawskiej z ulicą 700-lecia. 

Zauważył, że sygnalizacja nie działa od dłuższego czasu, co utrudnia wyjazd.  

 



28 
 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nie ma informacji w tym temacie,  

ale jutro z rana postara się ustalić przyczynę.  

 

Sławomir Smolak Radny – przypomniał, że na jednej z poprzednich sesji Rady poruszył temat 

czystości miasta i proponował Państwu radnym udział w akcji sprzątania miasta. Powiedział, 

że  22 marca odbędzie się po raz piąty akcja sprzątania rzeki Krzny. Zaprosił radnych do wzięcia 

udziału w akcji. Zauważył, że sprzątania wymagają także Bulwary oraz boiska przyległe  

na tzw. Wembleyu. Z kolei poruszył temat braku kamer na rondach w mieście, wskazując ronda 

przy ul. Poważe i ul. Zimna Woda, na których ich brakuje. Zwrócił się do Burmistrza  

o przeanalizowanie możliwości instalacji kamer na głównych arteriach i drogach wyjazdowych, 

by ułatwić służbom ustalanie sprawców zdarzeń oraz identyfikację pojazdów w razie 

przestępstw czy innych incydentów. 

 

Paweł Stoga Radny – zauważył, że na Placu Solidarności i Wolności w centrum miasta 

występuje problem związany z zanieczyszczaniem terenu przez ptaki. Podkreślił, iż wymaga  

to regularnego i odpowiedniego czyszczenia chodników. Wspomniał o nowym sprzęcie,  

jakim dysponuje Zarząd Dróg Miejskich i zaapelował o zwrócenie szczególnej uwagi  

na utrzymanie porządku w tej części miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – powiedział, że mechaniczne zamiatarki uliczne, z uwagi 

na konieczność użycia wody, mogą być używane wyłącznie przy dodatnich temperaturach, 

 co ogranicza możliwości sprzątania w okresie zimowym. Podkreślił, że mimo to podjęto  

już w tym roku działania porządkowe w omawianej lokalizacji.  Poinformował, iż rozmawiał  

z dyrektorem jednostki, by ponownie zorganizować sprzątanie tego miejsca. Dodał, że jest to 

praca wymagająca ciągłych powtórzeń. Zapewnił, że będą prowadzone działania w celu 

utrzymania czystości w tym miejscu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – nawiązał do materiału w lokalnych mediach 

prezentującego negatywny incydent z udziałem młodzieży z jednej ze szkół 

ponadgimnazjalnych, prawdopodobnie uczennicy ZSZ nr 1 w Łukowie. Z dostępnych 

informacji wynika, że doszło do pobicia, co miało miejsce za apteką. Przypomniał, że jakiś czas 

temu takie zdarzenie miało miejsce w okolicach sklepu „Stokrotka”. Wyraził sprzeciw wobec 

określania uczniów mianem „patologii” na podstawie pojedynczych zdarzeń. Zwrócił uwagę 

na potrzebę intensyfikacji działań w zakresie przeciwdziałania cyberprzemocy, radzenia sobie 
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ze stresem i agresją. Zaapelował do Burmistrza i Naczelnika Wydziału Edukacji,  

oraz dyrektorów łukowskich szkół o wprowadzenie dodatkowych form wsparcia i edukacji,  

np. na dodatkowych godzinach wychowawczych, tak aby młodzież miała większą świadomość 

konsekwencji niewłaściwych zachowań i czuła się odpowiednio zaopiekowana. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – podkreślił, że incydent ukazany na nagraniu jest wysoce 

naganny, zwłaszcza w kontekście braku reakcji świadków i osób nagrywających zdarzenie. 

Zaznaczył, iż mimo że sprawa nie dotyczy ucznia szkoły podstawowej, widzi problem  

i zamierza rozmawiać na ten temat z dyrektorami szkół.  Z kolei skrytykował nieadekwatne  

i sensacyjne tytuły w lokalnych mediach, przyznając jednocześnie, że nie ma wpływu  

na sposób, w jaki redaktorzy je formułują 

 

Jerzy Siwiec Radny –wyjaśnił, że Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 tzw. Alej  przeprowadził 

postępowanie wyjaśniające, z którego wynika, iż osoby biorące udział w omawianym 

incydencie nie są uczniami tej szkoły. Poprosił, aby nie dokonywać oceny zbyt pochopnie. 

Zwrócił uwagę na fakt, że szkoła przez wiele lat pracowała na swoje dobre imię  

i obecnie stanowi jedną z najlepszych szkół zawodowych w regionie. Na zakończenie 

wypowiedzi zaapelował o rozważne formułowanie wniosków. Podkreślił, że osoby biorące 

udział w omawianym incydencie nie są uczniami „Alej”. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – wyjaśnił, że w swojej wcześniejszej wypowiedzi 

użył określenia „prawdopodobnie”, nawiązując do jednego z artykułów, w którym była 

wypowiedź dyrektora tej szkoły, który zakładał prawdopodobieństwo pochodzenia 

uczestników tego zajścia z tej szkoły.  

 

Krzysztof Okliński Radny – zwrócił uwagę, że omawiane zdarzenie miało miejsce poza 

terenem szkoły, miejsce zdarzenia to była ulica, za apteką naprzeciw Zespołu Szkół nr 1,  

a także poza czasem zajęć szkolnych, w okresie ferii. Ocenił, że  nie powinno automatycznie 

obciążać się odpowiedzialnością za to zdarzenie dyrektora tej szkoły jedynie na podstawie  

lokalizacji w pobliżu miejsca incydentu. Przyznał, że część mediów może nadawać sensacyjny 

wydźwięk wydarzeniom, zanim zostaną one rzetelnie wyjaśnione.  
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM – wyjaśnił, że intencją jego wystąpienia było 

zwrócenie uwagi na potrzebę dodatkowego wsparcia dla młodzieży ze strony Naczelnika  

oraz dyrektorów poszczególnych szkół. Na tym w swojej wypowiedzi chciał się skupić. 

 

Paweł Stoga Radny – zgodził się ze zdaniem prezentowanym przez radnego Krzysztofa 

Oklińskiego, że nie można obarczać winą szkół, ponieważ podobna sytuacja mogłaby wydarzyć 

się w dowolnym miejscu na terenie miasta, tym bardziej, że incydent miał miejsce w okresie 

ferii. Wyraził przekonanie, że taka była intencja Pana Przewodniczącego – zwrócenie uwagi na 

potrzebę dodatkowego wsparcia dla młodzieży, a nie wskazywanie winnych wśród kadry 

nauczycielskiej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – odpowiedział: „Dokładnie tak”. 

 

26. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 26 porządku obrad 

– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady XV zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował wszystkim za udział. 

 

  

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 
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Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 


